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Varhaug ungdomsskule - Referat frå møte i SU/SMU 
 

Dato: 20. mars 2024 
Tid: 18:00  
 
Desse møtte: Lisa Håland Nedrebø, Elisabeth Hovstad Taksdal,  

  Kris Medhus Georgsen, Iver Henry Kvernes,  
  Elisebeth Berge 

 
Forfall:   Sunniva Kartevold, Sissel Pommeresche, Hilde Berg Reve, 
                        Vegard Ask 
 

Saker: 
 
1/24 Godkjenning av referat og innkalling 
 

- Godkjent uten merknader 

 
2/24 Presentasjon av årshjul 
 

- Me fekk presentert årshjul for samarbeidsutvalget ,SU 

- Dette vert lagt ut på Varhaug ungdomskule si heimeside 

 
3/24 Gjennomgang av ulike undersøkelser, elevundersøkelser og nasjonale    
            prøver 

 
- Kris orienterte om resultat av elevundersøkelser og nasjonale prøver. Skulen 

har satt i gang tiltak og arbeider vidare utfrå resultat. 

- Foreldreundersøkelsen kan ikkje brukast til vidare arbeid då oppslutninga var 

mest på minussida. Sjå på korleis ein kan få til høgare deltaking. 

 



 

 
 

4/24 Kort om driftsbudsjettet 
 

- Innkjøp av bøker til ulike fag.  

- Reperasjoner av CB tek ein alt for stor sum av budsjettet. Sjå på alternative 

løysninger for å unngå dette.  

- Bra med pengestøtte til leirskulen, kommunen dekker dugnadsinnsatsen og skulen 

betaler fortsatt sin del.                                                                                                       

- Er støtten til leirskule kun for dette året? Eller er vedtaket sånn at kommunen dekker 

over fleirskule for fleire år? Kris sjekker med kommunen. 

 
5/24 Eventuelt 
 

- Farlig kryssing av vegen frå sykkelstien og over til skulen, minne elevane på 

dette.  

- Samt minne elevane på bruk av hjelm, av el.sykkel og mopedbil.       

- Har ansatt nye pedagoger til neste år, ser at det kanskje kan vera behov for fleire. 

 
 

Referent: Elisebeth Berge 
 

 
 
Med helsing 
Hå kommune 
 
 
Marianne Rimestad 
administrasjonskonsulent 
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